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Mr. Lam’s major areas of practice include corporate, commercial, regulatory and compliance 
matters.  He is well experienced in advising and handling commercial transactions, loan 
documentation, share transfers, negotiation and implementation of commercial documentation; 
the granting of facilities and trade financing by banks and security documentation; corporate 
mergers and acquisitions and restructuring of companies; the listing of companies (mainly by 
way of initial public offerings), capital reorganization and fund-raising of companies (notably 
rights issue, placing, issue of convertible bonds); and matters relating to corporate finance and 
restructuring, investment and securities law, corporate governance and reorganization of 
various corporate entities including listed companies and banks.  Mr. Lam has also extensive 
experience in advising banks, companies, licensed corporations and representatives and 
registered persons on corporate governance and compliance issues; and handling compliance 
work with respect to the relevant and applicable laws of Hong Kong. 
 
Private/Public Service Involvements / Commendations 
 
‧ Vice-Chairman, Executive Committee of the Wan Chai Kai-Fong Welfare Association 
‧ Permanent Honorary President, Wanchai Sports Federation Limited 
‧ Honorary President, The 17th Wan Chai District Junior Police Call Honorary President 

Council 
‧ Honorary President, Wan Chai District Charitable Care for the Elderly Association 

‧ Vice Chairman, Friends of the Community Chest Wan Chai District Committee 
‧ Chief Executive’s Commendation for Community Service 
 
林國明律師  
觀韜律師事務所(香港)為合夥人 
香港大學榮譽文學士、美國奧卡拉荷馬城市立大學工商管理碩士、香港大學榮譽法律學士、 
香港大學法學碩士(資訊科技法) 
 
業務範圍 
‧ 協助處理一般的商業及公司、投資及證券等事務，並提供法律意見。 
‧ 為客戶處理商業交易、貸款文件、股份轉讓、商業文件的協商及執行，並提供法律

意見。 
‧ 協助處理銀行的信貸服務及貿易融資及保證文件，並提供法律意見。 
‧ 協助處理公司合併收購及重組等事務，並提供法律意見。 
‧ 協助處理公司上市、公開發售股份，供股、配售股份、發行可換股債券及其它公司

財務事宜，並提供法律意見。 
‧ 就上市公司、公共運輸公司、醫療基金、專業團體、法團、教育團體及會社等有關

雇傭、公司管治及重組等事務，提供法律意見。 
‧ 就銀行、公司及法團等在公司管治及遵守香港特別行政區政府和其它監管機構所頒

佈的有關法例、規則、規例、守則及法律等事務，提供法律意見。 
‧ 協助處理遵守上市規則及其它守則和法例包括公司收購、合併及股份回購守則、證

券及期貨條例、及公司條例等事務，並提供法律意見。 
 
社會服務 / 獎狀 
‧ 灣仔區街坊福利會副理事長 
‧ 灣仔體育總會永遠名譽會長 
‧ 第十七屆灣仔區少年警訊名譽會長會名譽會長 
‧ 灣仔區慈善敬老會名譽會長 
‧ 公益金之友灣仔區委員會副主席 
‧ 行政长官社区服务奖状 


